
THE HIGHWAYS AND TRANSPORTATION
DEPARTMENT ACT
(C.C.S.M. c. H40)

**Declaration of Provincial Roads Regulation,
amendment**

Regulation 134/2000
Registered October 10, 2000

Manitoba Regulation 413/88 R amended

1 The Declaration of Provincial Roads Regulation, Manitoba Regulation 413/88 R, is amended by this regulation.

2 Schedule 92 is repealed and the following is substituted:

SCHEDULE 92

P.R. No. 311

1 Commencing at its junction with the highway presently known as P.R. No. 302 in the northwest quarter of Section 18-7-8 E.P.M., thence westerly to its junction with the highway presently known as P.T.H. No. 12 near the southwest corner of Section 23-7-6 E.P.M., as shown in part on plans of survey No. 2693, 12188 (Road No. 1), 14510 and 36708 W.L.T.O.

2 Commencing at its junction with the highway presently known as P.T.H. No. 12 in the southwest quarter of Section 35-7-6 E.P.M., thence westerly to the northeast corner of the northwest quarter of Section 30-7-4 E.P.M. Commencing at the eastern limit of the Canadian Pacific Railroad as shown on Plan No. 12 W.L.T.O. (Provencher Division) in the northwest quarter of said Section 30, Town of Niverville, thence westerly to its junction
w i t h t h e

LOI SUR LE MINISTÈRE DE LA VOIRIE ET DU
TRANSPORT
(c. H40 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur le
classement des routes provinciales secondaires**

Règlement 134/2000
Date d'enregistrement : le 10 octobre 2000

Modification du R.M. 413/88 R

1 Le présent règlement modifie le Règlement sur le classement des routes provinciales secondaires, R.M. 413/88 R.

2 L'annexe 92 est remplacée par ce qui suit :

ANNEXE 92

R.P.S. n° 311

1 Le tronçon de la R.P.S. n° 311 commençant à son intersection avec la R.P.S. n° 302, dans le quart nord-ouest de la section 18-7-8 E.M.P.; de là, vers l'ouest, jusqu'à son intersection avec la R.P.G.C. n° 12, près de l'angle sud-ouest de la section 23-7-6 E.M.P., ainsi que l'indiquent en partie les plans d'arpentage n°s 2693, 12188 (route n° 1), 14510 et 36708 B.T.F.W.

2 Le tronçon de la R.P.S. n° 311 commençant à son intersection avec la R.P.G.C. n° 12, dans le quart sud-ouest de la section 35-7-6 E.M.P.; de là, vers l'ouest, jusqu'à l'angle nord-est du quart nord-ouest de la section 30-7-4 E.M.P. Le tronçon de la R.P.S. n° 311 commençant à la limite est du chemin de fer du Canadien Pacifique, ainsi que l'indique le plan n° 12 B.T.F.W. (Division Provencher), dans le quart

highway presently known as P.R. No. 200 in River Lot 610, Parish of Ste. Agathe, as shown in part on plans of survey No. 11320, 12588, 13663, 14073, 16506 and 16526 W.L.T.O.

nord-ouest de la section 30, dans la ville de Niverville; de là, vers l'ouest, jusqu'à son intersection avec la R.P.S. n° 200, dans le lot riverain 610 de la paroisse de Sainte-Agathe, ainsi que l'indiquent en partie les plans d'arpentage n^{os} 11320, 12588, 13663, 14073, 16506 et 16526 B.T.F.W.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba